
Wereldwijd gaat 2020 de boeken in als het Corona jaar. Ook het KWPN heeft daar zo zijn 

maatregelen genomen, binnen de regels wat mogelijk is en was. De stamboekkeuringen zijn 

gehouden op een andere manier als anders, dit heeft ook weer een andere kijk gegeven hoe het ook 

kan en dit zal zeker in de toekomst worden meegenomen. 

De vergaderingen van de Fokkerijraad (FR) werden grotendeels online gehouden. Afgelopen zomer 

hebben we twee sessies gehad, een in de springrichting en een in de dressuurrichting, waarbij een 

viertal professionele deskundigen waren uitgenodigd. Door middel van stellingen werd er 

gediscussieerd wat de verwachtingen zijn de komende 10 jaar in fokkerij en sport. Dit waren mijn 

ziens nuttige avonden. Verder zal de FR in de toekomst meer gaan specialiseren in de verschillende 

fokrichtingen om klaar te zijn voor de toekomst. 

 

Theo Sieling zal namens Groningen zitting nemen in de FR vanaf 2021. Ik zelf kijk terug op een leuke, 

leerzame en soms roerige tijd. Maar dat hoort erbij als je vooruitstrevend bent. En dat is het KWPN. 

Het KWPN is er voor de fokkers, tijden veranderen. Als je wilt veranderen is communicatie zeer 

belangrijk. De laatste jaren is de communicatie vanuit het KWPN duidelijk verbeterd maar het kan 

altijd beter. 

 

Ik wens iedereen veel fokkersplezier en blijf gezond in deze vreemde tijd. 

 

Met vriendelijke groet, 

Arjan Smits 


